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Masja Prins

Onderwerp: agendering ingekomen stuk over Nico Bergsteinweg-SGP

 

Van: Henry van Veldhuizen <h.vanveldhuizen@woudenberg.nl>  

Verzonden: zaterdag 18 september 2021 18:59 

Aan: Klaas Wiesenekker <k.wiesenekker@woudenberg.nl> 

CC: Masja Prins <m.prins@woudenberg.nl>; Henk-Jan Molenaar <h.j.molenaar@woudenberg.nl>; Jan Mulder 

<j.mulder@woudenberg.nl> 

Onderwerp: Re: agendering ingekomen stuk over Nico Bergsteinweg 

 

Beste Klaas, 

 

Zie hieronder mijn motivatie voor de agendering van het ingekomen stuk 20 (7 september) over de Nico 

Bergsteijnweg : 

 

Op basis van het collegeadvies hebben we nog vragen en zorgen over de wijze van verwerking van wensen en 

bedenkingen, met name met betrekking tot: 

- de parkeerproblematiek: het collegeadvies wordt gesteld dat er binnen 100 meter parkeergelegenheid is en dat er 

in de omliggende straten voldoend restcapaciteit is. We maken ons zorgen dat er verdringen plaatsvindt en dat 

bewoners ver moeten lopen om hun auto te parkeren en er daarom voor zullen kiezen om op de straat te parkeren. 

Dan is het effect van de veiligheid voor fietsers weg.  

- sluipverkeer: In het collegadvies wordt gesteld dat door de realisatie van drie drempelplateau’s de 

aantrekkelijkheid van de route voor doorgaand verkeer afneemt. Daarnaast zorgt de smalle rijbaan voor 

een lagere snelheid van het gemotoriseerd verkeer. Echter als er niet meer geparkeerd wordt is er juist 

meer ruimte en op dit moment zijn er ook al meerdere drempelplateaus. Wij twijfelen daarom of de 

veronderstellingen wel kloppen en de nieuwe inrichting juist tot meer sluipverkeer gaat leiden 

 - voetgangersoversteekplaatsen. In het collegeadvies staat: Op de overige genoemde locaties zijn lagere 

verkeersintensiteiten en ook lagere snelheden aanwezig. Zodoende is er de voldoende mogelijkheid om over te 

steken voor voetgangers.  

 - om het bovenstaande werkelijkheid te laten worden is het nodig dat er wordt gehandhaafd op snelheid en fout 

parkeren.  

Graag willen we over bovenstaande punten in gesprek: 

Groet, 

Henry van Veldhuizen 

 


